
 
 
  
  

Andre Nõmm "Vikerhommikus": Swedbanki klientidel ei ole
muretsemiseks põhjust

  22. veebruar 2019  

  

Finantsinspektsiooni juhatuse liige Andre Nõmm kinnitas ERRi raadiosaates "Vikerhommik"
Swedbanki võimalikust rahapesukahtlusest rääkides, et Swedbanki klientidel ei ole mitte mingisugust
põhjust muretsemiseks. "Swedbank on väga kõrgelt kapitaliseeritud pank, üks kõrgemalt
kapitaliseeritud panku üldse Euroopas," märkis ta. 

Tema sõnul ulatub Swedbanki juhtum aastate taha, isegi kuni 12 aasta tagusesse aega. "See teema,
mis on täna, on aastatetagune teema, see ei ole sellise mõjuga tänasesse pangandusse. Ka
Swedbank ise on täna täiesti teistsugune pank, teised inimesed, teised süsteemid, kontrollid."

Sellegipoolest on Finantsinspektsiooni jaoks oluline aru saada, mis nende tehingute (meedias
paljastatud Swedbanki kahtlased tehingud - toim) taga täpselt on. "Las uurimisorganid,
finantsjärelevalvajad teevad nende tehingute osas tööd, mis väidetavalt omavad puutumust Danske
kaasusega," lisas ta, kinnitades veel kord, et hoiustaja või laenuvõtja ei peaks absoluutselt muret
tundma.

Saade oli eetris 22. veebruaril 2019. 

Kuula saadet Vikerraadio kodulehelt.

  
  
  
Piret Lakson
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